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ΑΠΟΦΑΣΗ ΘΑ ΛΗΦΘΕΙ ΣΤΗΝ ΕΠΟΜΕΝΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑ ΤΟΥ ΥΠΟΥΡΓΙΚΟΥ

Παράταση αγωνίας για
φοιτητές πανεπιστήμια

ρ

Παράταση
της αγωνίας των

φοιτητών των γονιών
τους και των πανεπιστημίων

για λίγες ακόμα ημέρες
φαίνεται ότι θα δοθεί σήμερα

Το Υπουργικό Συμβούλιο
ενώπιον του οποίου θα τεθεί

η πρόταση του υπουργείου
Υγείας για τον τρόπο με τον
οποίο θα γίνει η επιστροφή
των φοιτητών στα πανεπιστήμια

φαίνεται ότι θα
μεταθέσει

τη λήψη απόφασης
Όπως πληροφορείται η Αλή¬

θεια οι οργανωμένοι φοιτητές
φαίνεται να έχουν ενημερωθεί

ότι η απόφαση δεν
θα ληφθεί σήμερα αλλά κατά
πάσα πιθανότητα στην επόμενη

συνεδρίαση του υπουργικού

Συμβουλίου την πρώτη

• Η κυβέρνηση δίνει
λίγο ακόμα χρόνο
για να ξεκαθαρίσει

η εικόνα της
πανδημίας καινά
υπάρξουν νέες
διαβουλεύσεις

Σεπτεμβρίου Και αυτό για
να δοθεί λίγος ακόμη χρόνος

ώστε να ξεκαθαρίσει η
κατάσταση με την πανδημία
και να υπάρξουν νέες διαβουλεύσεις

με όλους τους
εμπλεκόμενους ΣΕΛ 3

Η ΕΠΙΣΤΡΟΦΗ ΣΕ ΔΗΜΟΤΙΚΑ ΓΥΜΝΑΣΙΑ ΛΥΚΕΙΑ ΘΑ ΕΙΝΑΙ ΧΩΡΙΣ ΑΛΛΑΓΗ
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Η ΑΠΟΦΑΣΗ ΘΑ ΛΗΦΘΕΙ ΣΤΗΝ ΕΠΟΜΕΝΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑ ΤΟΥ ΥΠΟΥΡΓΙΚΟΥ

Παράταση αγωνίας για φοιτητές - Πανεπιστήμια
Παράταση 

της αγωνίας των
φοιτητών, των γονιών τους
και των πανεπιστημίων για

λίγες ακόμα ημέρες φαίνεται ότι
θα αποφασίσει σήμερα το Υπουργικό 

Συμβούλιο, ενώπιον του οποίου
θα τεθεί η πρόταση του υπουργείου
Υγείας για τον τρόπο με τον οποίο
θα γίνει η επιστροφή των φοιτητών
στα πανεπιστήμια. Όπως πληροφορείται 

η Αλήθεια, οι οργανωμένοι
φοιτητές φαίνεται να έχουν ενημερωθεί 

ότι η απόφαση για τον
τρόπο επιστροφής τους στα πανεπιστήμια 

δεν θα ληφθεί σήμερα
αλλά κατά πάσα πιθανότητα στην
επόμενη συνεδρίαση του υπουργικού 

Συμβουλίου την πρώτη Σεπτεμβρίου. 

Και αυτό για να δοθεί λίγος
ακόμη χρόνος ώστε να ξεκαθαρίσει
η κατάσταση με την πανδημία και
να υπάρξουν νέες διαβουλεύσεις
με όλους τους εμπλεκόμενους. Σύμφωνα 

με τις ίδιες πληροφορίες,
υπήρξαν επαφές και διαβουλεύσεις
τόσο του υπουργείου Παιδείας όσο
και του υπουργείου Υγείας με τους
οργανωμένους φοιτητές (ΠΟΦΕΝ),
αλλά και τους πρυτάνεις των πανεπιστημίων 

και συζητήθηκαν όλα τα
θέματα που προκύπτουν από την
επιστροφή στα πανεπιστήμια. Δόθηκαν 

παράλληλα διαβεβαιώσεις
από πλευράς της κυβέρνησης ότι
το θέμα θα μελετηθεί σοβαρά πριν
ληφθούν οι τελικές αποφάσεις που
όλοι περιμένουν για έναρξη της
νέας ακαδημαϊκής χρονιάς.

ΣΗΜΕΙΩΝΕΤΑΙ πως τόσο στα δημοτικά 

όσο και στα γυμνάσια και τα
λύκεια η νέα σχολική χρονιά θα
διέπεται από τους ίδιους κανόνες

όπως και τον περασμένο Μάϊο, χωρίς 

ουσιαστικές αλλαγές στα πρωτόκολλα.

ΤΗΝ πρόταση του υπουργείου Υγείας
για τα πανεπιστήμια αναμένεται να
μεταφέρει σήμερα στο υπουργικό
Συμβούλιο ο υπουργός Παιδείας
Πρόδρομος Προδρόμου ως αναπληρωτής 

υπ. Υγείας λόγω απουσίας
του κ. Χατζηπαντέλα. Σύμφωνα με
όλες τις πληροφορίες, θα υποβληθεί
πρόταση προς το Υπουργικό Συμβούλιο 

όπως το θέμα μεταφερθεί
στην επόμενη συνεδρία του, την
πρώτη Σεπτεμβρίου, τόσο για να
ξεκαθαρίσει καλύτερα η εικόνα με
την πανδημία, όσο και για να δοθεί
περισσότερος χρόνος για διαβουλεύσεις.

Η ΕΠΙΔΗΜΙΟΛΟΓΙΚΗ εικόνα φαίνεται
να παρέχει κάποια ελπίδα επανε¬

ξέτασης του θέματος, αφού το ποσοστό 

θετικότητας παγκύπρια βρίσκεται 

κάτω από το όριο ασφαλείας
του 1% ενώ και η κατάσταση στα
νοσηλευτήρια περιγράφεται ως
καλή. Ο αριθμός όσων νοσηλεύονται
σημειώνει μείωση πέφτοντας κάτω
από τους 200 ύστερα από καιρό.

ΩΣ ΓΝΩΣΤΟΝ, οι πρυτάνεις τόσο
του Πανεπιστημίου Κύπρου όσο και
του ΤΕΠΑΚ είχαν δηλώσει ότι θέλουν
η έναρξη των μαθημάτων να γίνει
με φυσική παρουσία των φοιτητών
στις αίθουσες διδασκαλίας. Δημιουργείται 

όμως πρόβλημα αφού τα
αμφιθέατρα των πανεπιστημίων,
ειδικά του ΤΕΠΑΚ δεν είναι αρκετά
μεγάλα ώστε να λειτουργούν με
μεγάλους αριθμούς φοιτητών.

ΤΟ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟ πρωτόκολλο και
τα διατάγματα του υπουργείου Υγεί¬

ας καθορίζουν πως οι αίθουσες διδασκαλίας 

θα πρέπει να λειτουργούν 

με το 50%τηςχωρητικότητάς
τους. Λόγω του μικρού αριθμού
φοιτητών που θα μπορούν να παρευρεθούν 

με φυσική παρουσία
στο 50%, τα πανεπιστήμια ζήτησαν
όπως το ποσοστό με φυσική παρουσία 

αυξηθεί στο 80%. Η απάντηση 

του υπουργείου Υγείας ήταν
ότι για να γίνει αυτό θα πρέπει να
υπάρξει πιο ψηλό ποσοστό εμβολιασμένων 

φοιτητών, δίνοντας και
την επιλογή οι ανεμβολίαστοι φοιτητές 

να παρουσιάζονται με αρνητικό 

μοριακό (PCR) τεστ εντός 72
ωρών. Όσοι φοιτητές νόσησαν με
κορωνοϊό η κάλυψη θα είναι μόνο
για 3 μήνες, προκειμένου να φοιτούν 

με προσωπική παρουσία στα
πανεπιστήμια και όχι 6 μήνες όπως
ισχύει για τον υπόλοιπο πληθυσμό.
Οι διαφοροποιήσεις κρίθηκαν ανα-

✓ Η κυβέρνηση δίνει
λίγο ακόμα χρόνο για
να ξεκαθαρίσει η
εικόνα της πανδημίας
καινά υπάρξουν νέες
διαβουλεύσεις

γκαίες λόγω του συνωστισμού που
παρατηρείται στις αίθουσες διδασκαλίας 

και τα αμφιθέατρα των πανεπιστημίων.

Η ΠΡΟΤΑΣΗ για το τεστ PCR των
72ωρών προκάλεσε την έντονη αντίδραση 

των φοιτητών. Τόσο η ΠΟΦΕΝ 

όσο και η ομάδα «Φοιτητές εν
δράσει», αντέδρασαν κατά της προϋπόθεσης 

για διενέργεια PCR τεστ
ανά 72 ώρες για όσους είναι ανεμβολίαστοι 

προκειμένου να παρακολουθούν 

δια ζώσης τα μαθήματά
τους στα πανεπιστήμια, κυρίως λόγω
του κόστους που θα επωμίζονται.
Π' αυτό και αντιπροτείνουν όπως
γίνεται αποδεκτό το rapid test.

Ο ΠΡΥΤΑΝΗΣ του Πανεπιστημίου
Κύπρου δήλωσε ότι η κυβέρνηση
θα πρέπει να αποφασίσει χαλάρωση
των μέτρων και να επιτραπεί η προσκόμιση 

του συηθισμένου SafePass
για να λειτουργήσουν τα πανεπιστήμια 

με φυσική παρουσία. Όπως
διευκρίνισε σε περίπτωση διατηρηθεί™ 

50% θα υπάρξει πρόβλημα
με αρκετά φοιτητικά ακροατήρια.
Γι ' αυτό και ζητούν αύξηση στο
80%.
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Φυσική παρουσία
φοιτητών κατά 80
θέλουν τα πανεπιστήμια

Η φυσική παρουσία φοιτητών είναι αυτό που απασχολεί
ιδιαίτερα τα πανεπιστήμια λίγο πριν από την έναρξη της
νέας ακαδημαϊκής χρονιάς επισημαίνει ο πρύτανης του
Πανεπιστημίου Κύπρου Τ Χριστοφίδης σελ 6
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Αναμονή Πρυτανικών Αρχών

για Î8ÀIK8S anoipaoeis
Η φυσική παρουσία φοιτητών είναι αυτό

που απασχολεί ιδιαίτερα τα πανεπιστήμια
λίγο πριν από την έναρξη της νέας ακαδημαϊκής

χρονιάς
Στη σημερινή συνεδρία του Υπουργικού

Συμβουλίου ενδεχομένως να ληφθούν
και σχετικές αποφάσεις βάσει πρότασπς του
Υπουργείου Υγείας με αυστηροποίπση του
πρωτοκόλλου σε ό,τι αφορά τα πανεπιστήμια

Μιλώντας στη Χαραυγή ο πρύτανης
του Πανεπιστπμίου Κύπρου Τάσος Χριστο
φίδπς ανέφερε πως π απόφασπ της Συγκλήτου

αφορά τη φυσική παρουσία φοι
τπτών στις αίθουσες διδασκαλίας με την
προσκόμισπ του σχετικού safepass Ωστόσο
τα υφιστάμενα πρωτόκολλα δπμιουργούν
προβλήματα αφού αφορούν μόνο τη φυσική

παρουσία 50 των φοιτπτών Κατά την
πρόσφατπ επίσκεψπ του Υπουργού Υγείας
στο Πανεπιστήμιο Κύπρου τέθπκε και το
σχετικό ζήτπμα με τις Πρυτανικές Αρχές
να ζπτούν τπν αύξπσπ του ποσοστού των
φοιτπτών που θα μπορούν να βρίσκονται
εντός αιθουσών διδασκαλίας Ωστόσο όπως
τους αναφέρθπκε αυτό για να γίνει εφικτό
και να μπορέσουν οι φοιτπτές να παρευρίσκονται

με φυσική παρουσία κατά 80 θα
οδπγήσει και στα πιο αυστπρά πρωτόκολλα

Ζήτησαν φυσική
παρουσία φοιτητών

κατά 80

που θα προνοούν μόνο είσοδο από εμβολιασμένους

φοιτητές και προσκόμιση αρνητικού
PCR τεστ 72 ωρών

Δεν είμαι σίγουρος ότι αύριο θα ληφθεί
τελική απόφαση Ωστόσο εμείς ζητούμε να
ξεκινήσει η ακαδημαϊκή χρονιά με φυσική
παρουσία δήλωσε ο κύριος Χριστοφίδπς
Επεσήμανε ακόμη ότι τα υφιστάμενα πρωτόκολλα

τούς προκαλούν προβλήματα αφού
τους επιτρέπουν να έχουν μόνο το 50 των
φοιτητών

Τα υφιστάμενα πρωτόκολλα μάς δυσκολεύουν

δεν είναι ό,τι καλύτερο για έναν φοιτητή

η εξ αποστάσεως εκπαίδευση
Ο κύριος Χριστοφίδης θέλησε να ξεκαθαρίσει

πως η άποψη για προσκόμιση PCR

ισχύος μέχρι 72 ώρες από τους φοιτητές δεν
προήλθε από τις Πρυτανικές Αρχές όπως
ακούγεται τις τελευταίες ημέρες αλλά από
τον ίδιο τον Υπουργό Υγείας με τους ίδιους
να αναμένουν τελικές αποφάσεις

26 Αυγούστου λειτουργεί το Walk-In
Εμβολιαστικό Κέντρο

Επίσης ερωτηθείς σχετικά ο πρύτανπς του
Πανεπιστπμίου Κύπρου ανέφερε πως στις 26
Αυγούστου από τις 08:00-12:00 θα λειτουργήσει

το Εμβολιαστικό Κέντρο του Πανεπιστπμίου

Κύπρου
Καλούνται όλα τα μέλη της πανεπιστπ

μιακής κοινότπτας που θέλουν να εμβολιαστούν

να το δπλώσουν στο www.ucy.ac.cy
walkmvaccmation

Το Walk-Ιπ Εμβολιαστικό Κέντρο θα εξυ
ππρετεί επίσπς μέλπ τπς φοιτπτικής κοινότπτας

του ΤΕΠΑΚ και του Ανοικτού Πανεπιστπμίου

Ήδη όπως ανέφερε με επιτυχία στέφθπκε
π πρώτπ μέρα λειτουργίας του Εμβολιαστικού
Κέντρου Walk-Ιπ Η προσέλευσπ τόσο των
φοιτπτών όσο και των μελών τπς πανεπιστπ
μιακής κοινότπτας ήταν μεγάλπ Συγκεκριμένα

από τις 10:00 π.μ έως τις 12:00 μ που
βρισκόταν σε εξέλιξπ π διαδικασία εμβολιασμού

με τπν πρώτπ δόσπ του εμβολίου της
Pfizer/BioNTech επισκέφθπκαν τπν κινπτή
μονάδα εμβολιασμού στπν πλατεία του Κέντρου

Κοινωνικών Δραστπριοτήτων στπν

Πανεπιστπμιούπολπ πέραν των 100 ατόμων
Ελένη Κωνσταντίνου
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